
ПРОТОКОЛ № 101 
засідання постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, 

бюджету, фінансів та оподаткування 

 

від 06.03.2018          м. Ужгород  

 

ПРИСУТНІ: Готра В.В. – голова комісії;  

Фрінт С.Л. – заст. голови комісії; 

Гомонай В.В., Щадей В.І., 

Мандич Ю.В. – члени комісії. 

ВІДСУТНІ: Ковальський А.В. – секретар комісії; 

Химинець В.В. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики.  

Пуківська М.І. – в.о. начальника управління освіти; 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про виділення додаткових коштів на виготовлення учнівських проїзних 

квитків (відповідно до листа департаменту фінансів від 01.03.2018 № 

102/27/04-10). 

2. Про хід виконання рекомендації постійної комісії від 27.02.2018 № 01-

27/120. 

3. Про звіт постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, 

бюджету, фінансів та системи оподаткування за 2017 рік. 

 

1. СЛУХАЛИ: Гах Л.М. ознайомила присутніх із клопотанням управління 

освіти щодо виділення додаткових коштів в сумі 352,0 тис. грн. для 

виготовлення учнівських квитків. 

ВИСТУПИЛИ: Пуківська М.І. доповнила виступ директора департаменту 

фінансів. 

 Готра В.В., Щадей В.І., Гомонай В.В. поцікавилися чи будуть учнівські 

квітки функціонувати при  

ВИРІШИЛИ: Повернутись до розгляду питання після результатів 

виконання бюджету міста за І квартал поточного року. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Готра В.В. поінформував присутніх про інформацію 

департаменту міського господарства щодо ходу виконання рекомендації 

постійної комісії від 27.02.2018 № 01-27/120. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти інформацію до відома. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 



3. СЛУХАЛИ: Готра В.В., на виконання вимог Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», ознайомив присутніх із звітом 

постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, бюджету, 

фінансів та системи оподаткування за 2017 рік. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звіт голови комісії про роботу постійної комісії з 

питань соціально – економічного розвитку, бюджету, фінансів та системи 

оподаткування за 2017 рік та заслухати його на черговій сесії міської ради. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

 

Голова комісії         В.Готра 


